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2024.gada 22.maijs 

Ķekavas novada Ķekavā 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.09:00. 

 

Sēdes vadītājs – komitejas priekšsēdētājs Aigars Vītols. 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Vītols, Arnolds Keisters,  Gatis Līcis, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze.   

Pašvaldības darbinieki –  

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, zemes ierīcības inženiere Daiga Ozola; 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, vadītājas vietnieks Juris 

Križanovskis, vadītājas vietnieka p.i. Monta Ābele-Sedliņa, plānotājs Pauls Grants. 

   

Sēdē nepiedalās: Valts Variks.   

 

 

Darba kārtība 

1. Par valsts vietējā autoceļa V6 “Ķekava - Gaņģi” no 0,000 km līdz 3,388 km, Ķekavā, 

pārņemšanu bez atlīdzības Ķekavas novada pašvaldības īpašumā;  

2. Par sadarbības līguma slēgšanu ar VSIA “Latvijas Valsts ceļi” par valsts vietējā autoceļa V3 

“Rāmava-Baloži” un Sila ielas krustojuma, Baložos, pārbūvi;  

3. Par grozījumiem domes 14.02.2024. lēmumā Par lokālplānojuma izstrādi teritorijas plānojuma 

grozījumiem nekustamajā īpašumā „Dienvidi”, Baldones pagastā;  

4. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Lūči”, Ķekavā;  

5. Par detālplānojuma “Lapmeži” grozījumu apstiprināšanu daļā par nekustamo īpašumu Grīzupes 

ielā 8, Krogsilā, Ķekavas pagastā;  

6. Par detālplānojuma “Jaundailes un Govspēda”, Krogsilā, Ķekavas pagastā, apstiprināšanu;  

7. Par detālplānojuma “Ādiņas-1 un Ādiņas-3”, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, nodošanu 

publiskajai apspriešanai  un institūciju atzinumu saņemšanai;  

8. Par detālplānojuma "Rozenieki", Jaunsilā, Ķekavas pagastā, saistošo noteikumu Nr. SN-TPD-

161/2009  atcelšanu daļā;  

9. INFORMATĪVS - Par ietekmes uz vidi novērtējumu autoceļam A5. 

Piebalsotie jautājumi 

10. Par Rail Baltica projekta realizācijai nepieciešamo zemesgabalu atdalīšanu no nekustamā 

īpašuma “Robežnieku ceļš”, Daugmales pagasts, Ķekavas novads;  

11. Par saistošo noteikumu “Par teritorijas kopšanu un būvju uzturēšanu Ķekavas novadā” atkārtotu 

precizēšanu.  
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Aigars Vītols atklāj sēdi un informē, ka Variks sēdē nepiedalās attaisnojošu iemeslu dēļ. 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Aigars Vītols, viņš aicina grozīt darba kārtību, izslēdzot vienu jautājumu un 

papildinot ar diviem jautājumiem. Vītols sniedz komentāru par iemesliem, kāpēc viņš piedāvā grozīt 

darba kārtību. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

1.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Izslēgt no Attīstības komitejas darba kārtības  jautājumu  - 6. Par detālplānojuma 

"Lapmeži" saistošo noteikumu atcelšanu daļā par nekustamo īpašumu Grīzupes iela 8, 

Krogsilā, Ķekavas pagastā, 

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu - Par Rail Baltica projekta realizācijai nepieciešamo 

zemesgabalu atdalīšanu no nekustamā īpašuma “Robežnieku ceļš”, Daugmales pagasts,  

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

3.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu - Par saistošo noteikumu “Par teritorijas kopšanu un būvju 

uzturēšanu Ķekavas novadā” atkārtotu precizēšanu, 

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Visi priekšlikumi atbalstīti, darba kārtību sakārto atbilstoši tiem un sēdes vadītājs aicina apstiprināt 

koriģēto sēdes darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot 

 ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 22.maija sēdes darba kārtību. 

 

 

 



 

 

1. Par valsts vietējā autoceļa V6 “Ķekava - Gaņģi” no 0,000 km līdz 3,388 km, Ķekavā, 

pārņemšanu bez atlīdzības Ķekavas novada pašvaldības īpašumā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:04:58) 

Aigars Vītols ziņo par jautājumu – šis jautājums par autoceļa A6 daļas pārņemšanu pašvaldības 

īpašumā tika izskatīts vairākās komitejās, ceļa pārņemšana atvieglotu gan tā uzturēšanu, gan 

attīstību. Pagājušajā komitejā atbalstīja šī ceļa posma pārņemšanu, tāpēc ir sagatavots attiecīgs 

lēmuma projekts. Jautājumu jau izskatīja Īpašumu komitejā, atbalstīja un virzīja uz domi. 

Ozola papildina Vītola ziņojumu – lēmuma projekts paredz pārņemt zemes vienības, kas ir zem ceļa, 

pašu ceļa būvi un materiālās vērtības, kas ietilpst ceļā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par valsts vietējā autoceļa V6 “Ķekava - Gaņģi” no 0,000 km līdz 3,388 km, Ķekavā, 

Ķekavas novadā, pārņemšanu bez atlīdzības Ķekavas novada pašvaldības īpašumā”, 

Atklāti balsojot 

 ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums),  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

2. Par sadarbības līguma slēgšanu ar VSIA “Latvijas Valsts ceļi” par valsts vietējā 

autoceļa V3 “Rāmava-Baloži” un Sila ielas krustojuma, Baložos, pārbūvi 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:07:50) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska – ir nepieciešams noslēgt sadarbības līgumu ar Latvijas 

valsts ceļiem, jo plānots uzlabot infrastruktūru, pārbūvējot Baložu ielas un Sila ielas krustojumu 

Baložos, veidojot apļveida kustību, un būves daļas atradīsies arī uz valsts zemes, tāpēc Latvijas 

valsts ceļi aicina noslēgt sadarbības līgumu, tāpēc sagatavots attiecīgs lēmuma projekts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Danovska, Aigars Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par sadarbības līguma slēgšanu ar VSIA “Latvijas Valsts ceļi” par valsts vietējā autoceļa 

V3 “Rāmava-Baloži” un Sila ielas krustojuma, Baložos, pārbūvi”, 

Atklāti balsojot 

 ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 



 

 

3. Par grozījumiem domes 14.02.2024. lēmumā Par lokālplānojuma izstrādi teritorijas 

plānojuma grozījumiem nekustamajā īpašumā „Dienvidi”, Baldones pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:14:20) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants – saņemts lokālplānojuma attīstītāja iesniegums, kurā viņš aicina 

domi atcelt prasību veidot piebraucamo ceļu ar cieto segumu. Attīstītājs uzsāka lokālplānojumu ar 

mērķi veidot būvgružu pārstrādes ražotni un darba uzdevums paredzēja piebraucamo ceļu izbūvēt 

ar cieto segumu. Grants iepazīstina ar iesniegumu, kurā attīstītājs vēlas ceļu stiprināt, nevis izbūvēt 

asfalta segumu. Grants pieļauj, ja dome atteiks, tad varētu uzsākties tiesvedība. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Zvaigzne, Grants, Andris Vītols, Keisters. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Aigars Vītols 

Pagarināt iesnieguma izskatīšanas termiņu, izvērtēt parsību papildus, detalizētāk, skatīt 

jautājumu atkārtoti Attīstības komitejā, 

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Andris Vītols pauž viedokli par savu balsojumu – viņš priekšlikumu atbalstīja, tomēr viņa pārliecība 

ir, ka nevajag jautājumu skatīt atkārtoti, ja vienreiz jau dome šo jautājumu izvērtēja un pieņēma 

lēmumu. 

 

 

 

4. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Lūči”, Ķekavā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:26:45) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis - nekustamais īpašums atrodas Ķekavā, tas robežojas ar 

Ziemeļu ielu. Saņemts iesniegums ar lūgumu atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi ar mērķi – 

noliktavas un ražošanas tipa ēkas būvniecība. Iesniegumam pievienota skice, kurā redzams 

aptuvens ēku izvietojums, Uzņēmums nodarbojas ar montāžas procesiem, kas saistītas ar 

meliorācijas sistēmām. Ūdens un kanalizācija plānota lokāla līdz pievilks centrālos tīklus. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Križanovskis, Aigars Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Lūči”, Ķekavā”, 

Atklāti balsojot 

 ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 



 

 

6. Par detālplānojuma “Lapmeži” grozījumu apstiprināšanu daļā par nekustamo 

īpašumu Grīzupes ielā 8, Krogsilā, Ķekavas pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:33:17) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis - šis un nākamais jautājums ir saistīti, visi īpašumi atrodas 

Krogsilā netālu no Skujenieku ceļa, kur jau izstrādāts detālplānojums “Lapmeži”, kurā ietilspt šī 

konkrētā zemes vienība, un to plānots sadalīt, lai iegūtu piekļuvi nākamajam detālplānojumam, bet 

lai to sadalītu, tad nepieciešams palielināt konkrētās zemes vienības platību. Grozījumi izgājuši 

sabiedrisko apspriešanu un virzās uz apstiprināšanu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par detālplānojuma “Lapmeži” grozījumu apstiprināšanu daļā par nekustamo īpašumu 

Grīzupes ielā 8, Krogsilā, Ķekavas pagastā”, 

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

 

 

 

6. Par detālplānojuma “Jaundailes un Govspēda”, Krogsilā, Ķekavas pagastā, 

apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:40:45) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis - šis detālplānojums saistīts ar iepriekšējo jautājumu, kura 

attīstībai būtiski nodrošināt piekļuvi, Šajā kārtā sadalīs daļu no abiem īpašumiem ar mērķi 

savrupmāju apbūve un ielu izdalīšana. Paredzēta lokālā kanalizācija un ūdensapgāde. 

Administratīvā līguma pirmā kārta paredz ceļa un ugunsdzēsības sistēmas izbūvi. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par detālplānojuma “Jaundailes un Govspēda”, Krogsilā, Ķekavas pagastā, 

apstiprināšanu”, 

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 



 

 

7. Par detālplānojuma “Ādiņas-1 un Ādiņas-3”, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, 

nodošanu publiskajai apspriešanai  un institūciju atzinumu saņemšanai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:43:33) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis - abi īpašumi atrodas Katlakalnā pie autoceļa V2, ir 

sagatavota detālplānojuma redakcija, kas paredz īpašumus sadalīt savrupmāju apbūvei. 

Pieslēgšanās centrālajai kanalizācijai un ūdensapgādei būs obligāta. Detālplānojums paredz 

sasaistīt detālplānojuma ielas ar jau esošajām apkārtnes ielām. Detālplānojumā būs daudz jaunu 

mājsaimniecību, bet ir paredzēta vieta publiskām vajadzībām, tāpat detālplānojums paredz 

meliorācijas risinājumus. Sagatavots lēmuma projekts par detālplānojuma nodošanu publiskajai 

apspriešanai. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par detālplānojuma “Ādiņas-1 un Ādiņas-3”, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, nodošanu 

publiskajai apspriešanai  un institūciju atzinumu saņemšanai”, 

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 

 

 

 

8. Par detālplānojuma "Rozenieki", Jaunsilā, Ķekavas pagastā, saistošo noteikumu Nr. SN-

TPD-161/2009  atcelšanu daļā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:51:54) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis - sagatavots lēmuma projekts saskaņā ar iepriekšējā 

komitejā izteikto atzinumu par kanalizācijas un ūdensapgādes risinājumu atcelšanu. 

Detālplānojums izstrādāts 2000 gadu sākumā un tas paredz kanalizācijai individuālos 

krājrezervārus, tomēr laiks pagājis un normatīvie akti mainījušies, kas pieļauj veidot bioloģiskās 

attīrīšanas ietaises, tāpēc, lai nebūtu pretrunu starp likumu un saistošajiem noteikumiem, tad jāatceļ 

prasība par krājrezervuāru. Križanovskis informē, ka turpmāk būs vēl citi šādi lēmumi. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par detālplānojuma "Rozenieki", jaunsilā, Ķekavas pagastā, saistošo noteikumu Nr. SN-

TPD-161/2009  atcelšanu daļā”, 

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 7. 



 

 

9. INFORMATĪVS - Par ietekmes uz vidi novērtējumu autoceļam A5 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:55:14) 

Aigars Vītols informē, ka šis ir informatīvs jautājums un skar autoceļa A5 pārbūvi un tas iepazīstina 

ar posma no Ķekavas apvedceļa līdz Jelgavas šosejai pārbūves plāniem. 

Juris Križanovskis paskaidro, ka šobrīd notiek ietekmes uz vidi procedūra. Iepriekšējā reizē tika 

pārrunāts par autoceļa A5 posmu no Daugmales līdz Ķekavas apvedceļam, šis ietekmes uz vidi 

novērtējums ir par posmu no Ķekavas apvedceļa līdz Mārupes novadam. Viņš stāsta par paredzēto 

ceļa pārbūvi šajā posmā. Križanovskis norāda, ka šobrīd vēl var iesniegt būtiskas iebildes. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Križanovskis, Žilko. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs apliecina, ka jautājums izskatīts 

informatīvi un pieņemts zināšanai. 

 

 

Piebalsotie jautājumi 
 

10. Par Rail Baltica projekta realizācijai nepieciešamo zemesgabalu atdalīšanu no nekustamā 

īpašuma “Robežnieku ceļš”, Daugmales pagasts, Ķekavas novads 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:12:43) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis - zemes sadalīšanu var veikt ar zemes ierīcības projektu vai 

ar domes lēmumu. Šajā gadījumā zemes ierīcības projektu izstrādāt nevajag, jo īpašums nav 

uzmērīts, tāpēc pietiek pieņemt domes lēmumu. Robežnieku ceļš atrodas Daugmalē un pie ceļa ir 

starpgabals, kas piekrīt pašvaldībai un kurš nepieciešams Rail Baltica realizācijai. Sagatavots 

lēmums par zemes sadali. Viņš stāsta sīkāk, kādu zemes gabalu atdalīs un kādiem mērķiem to 

izmantos. 

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par Rail Baltica projekta realizācijai nepieciešamo zemesgabalu atdalīšanu no nekustamā 

īpašuma “Robežnieku ceļš”, Daugmales pagasts, Ķekavas novads”, 

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 8. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

11. Par saistošo noteikumu “Par teritorijas kopšanu un būvju uzturēšanu Ķekavas 

novadā” atkārtotu precizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:18:39) 

Aigars Vītols atgādina ko teicis sēdes sākumā, ka šiem saistošajiem noteikumiem nepieciešami 

precizējumi saskaņā ar Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijas (turpmāk tekstā – 

VARAM) norādēm. 

Monta Ābele-Sedliņa papildina ziņojumu – šā gada 13.martā dome apstiprināja saistošos 

noteikumus, par tiem saņemti VARAM iebildumi, kurus izskatīja darba grupa, pēc tam veica 

nepieciešamos precizējumus, atkārtoti nosūtīja VARAM. Diemžēl saņemti vēl papildus aizrādījumi 

ar jauniem iebildumiem un priekšlikumiem. Darba grupa tos izskatīja un secināja, ka nav cita ceļa, 

kā šos labojumus veikt, savukārt priekšlikumi nav saistoši, tāpēc darba grupa vienojās tos iestrādāt 

pie grozījumiem. Ābele-Sedliņa stāsta par veiktajiem precizējumiem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Monta, Keisters. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par saistošo noteikumu “Par teritorijas kopšanu un būvju uzturēšanu Ķekavas novadā” 

atkārtotu precizēšanu”, 

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 9. 

 

 

Sēdi slēdz plkst.10:28 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)  Aigars Vītols 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)  Vija Milbrete 
 

1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 


